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Protokół nr 28/2017 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 18 września 2017 r. w godz. 9
00

 – 12
05 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Aneksy do arkuszy organizacji na  rok szkolny  2017/2018  Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku. 

4. Aneksy Nr 1 do arkusza organizacyjnego na  rok szkolny  2017/2018 Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

5. Aneks nr 1 do arkusza organizacyjnego na  rok szkolny  2017/2018 Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

6. Aneks nr 1 do arkusza organizacyjnego na  rok szkolny  2017/2018 Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie.  

7. Wniosek Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie w sprawie zniżki 

pensum dydaktycznego dla dyrektora Poradni. 

8. Opinia Kuratora Oświaty dot. aneksu nr 2 do arkusza organizacyjnego na rok szkolny 

2017/2018 Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie:  

a) udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Białogardzie,   

b) zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 

2017. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie uchwał Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie:  

a) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r., 

b) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

11. Sprawy różne.  

     

 

 

 

Ad.1 

 Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 
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Ad.2 

  Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 27/2017  

z posiedzenia Zarządu w dniu 8 września 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska poinformowała,  

że Zachodniopomorski Kurator Oświaty w Szczecinie wydał pozytywną opinię odnośnie  

aneksów do arkuszy organizacji na rok szkolny 2017/2018 Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

zapoznał członków Zarządu z aneksami arkuszy organizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego oraz Gimnazjum w Podborsku na rok szkolny 2017/2018, co przedstawiają 

załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. Poinformował, że w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Podborsku na rok szkolny 2017/2018 zaplanowano: 

- liczba miejsc – 48, 

- liczba oddziałów w gimnazjum – 2 po 16 osób, 

- klasa 7 szkoły podstawowej – 1 klasa – 16 osób, 

- grupy wychowawcze w ośrodku - 4 grupy po 12 osób, 

- liczba godzin obowiązkowych w gimnazjum i szkole podstawowej – 114,81,  

- liczba godzin w MOW (internat) – 392, w tym: 260 obowiązkowych,  

64 ponadwymiarowych, 68 niepełnowymiarowych,  

- pracownicy administracji i obsługi MOW – 6,71 etatu (2,5 etatu administracji i 4,71 

etatu obsługi), 

- liczba etatów pedagogicznych ogółem  – 16,53.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, jaki jest stan wychowanków na obecną 

chwilę. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że na 15 września br. w Ośrodku przebywa 33 wychowanków. Przypomniał, 

że zmieniły się przepisy od 1 września 2017 r. polegające na tym m.in., że będzie można  

w systemie wykazać liczbę uczniów fizycznie przebywający w Ośrodku jak i tych 

skierowanych, pod warunkiem, że dokumenty skierowanego znajdują się w Ośrodku.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy placówka zmieści się w budżecie  

do końca roku. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że placówce zabraknie do końca br. około 50.000 zł.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapytał, czy zostały zakończone remonty w placówce. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że placówka jest w trakcie remontów. Następnie omówił zakres 

przeprowadzonego remontu. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Dyrektorowi Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie 

aneksów do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego na rok szkolny 2017/2018. 

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że Dyrektor MOW w Podborsku złożył 

wniosek w sprawie zwiększenia budżetu na 2017 rok o kwotę w wysokości 50.000 zł. 

Stwierdziła, że jednostce zabraknie na wypłatę nieplanowanych odpraw dla nauczycieli, 

ekwiwalentów za urlop oraz nagród jubileuszowych.  
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W tej chwili odbyła się dyskusja.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie aneksów 

do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 

2017/2018. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził aneksy do organizacji 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2017/2018. 

 

 

 

Ad.4 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska poinformowała 

członków Zarządu, że Zachodniopomorski Kurator Oświaty w Szczecinie wydał pozytywną 

opinię odnośnie  aneksu nr 1 do arkusza organizacji na rok szkolny 2017/2018 Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Następnie zapoznała z aneksem nr 1do organizacji 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018,  

co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018 dokonano nabór:  

- liczba uczniów ogółem 497 młodzieży w tym: 161 uczniów w klasach I,  

- liczba oddziałów -  24, w tym:  6 oddziałów klas I, 2 klasy Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych, 

- liczba godzin dydaktycznych – 876,16,  

- etaty pedagogiczne – 44,5, 

- liczba nauczycieli 46, w tym: 2 nauczycieli przebywania na urlopach na poratowanie 

zdrowia, 

- obsługa i administracja – 9,75 etatów, w tym: 6,5 etatów obsługi i 3,25 etatu 

administracji. 

Poinformowała, że został dokonany nabór dla klas I o następujących profilach:  

- 1 klasa Technikum Informatyczne, 

- 1 klasa Technikum Mechaniczno – Elektryczne, 

- 1 klasa Technikum Obsługi Turystycznej,  

- 1 klasa Technikum Ekonomiczne, 

- 1 klasa Technikum Handlowe, 

- 1 klasy ZSZ. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

oświadczyła, że wszystkie klasy pierwsze są łączone na zajęciach ogólnokształcących. Klasy  

są liczne po 37 uczniów.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił o przedstawienie sytuacji finansowej 

jednostki.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

oświadczyła, że szkole na płace do końca br. wystarczy. Dodała, że musi wypłacić jedną 

odprawę emerytalną w wysokości 15.202 zł. Następnie oświadczyła, że szkole nie ma 

zabezpieczonych środków finansowych w budżecie na zapłacenie faktur za energię  

za I półrocze 2015 r. i za cały rok 2016. W miesiącu kwietniu br. spłynęły do szkoły faktury  

z Energii za powyższy okres płatne w listopadzie br. Kwoty do zapłaty wynoszą: szkoła - 

37.023 zł a w CKP-e 12.340 zł.  

Stwierdziła, że na bieżąco spływają faktury za energię, która mają wyznaczoną datę płatności 

na rok 2018. Są też faktury, które mają datę płatności za miesiąc.  
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Oświadczyła, że nie rozumie tej sytuacji. Stwierdziła, że są to jedyne braki na ogólną kwotę 

49.363 zł w pozostałym zakresie szkoła zmieści się w budżecie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał Skarbnik, czy są wnioski ze szkoły. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że nie wpłynęły ze szkoły żadne wnioski. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty  

i Kultury Przewodniczący zwrócił uwagę na liczebność klas. Uważa, że należy uściślić  

w statutach szkół ponadgimnazjalnych zapisy dotyczące maksymalnej liczby uczniów  

w klasach na tych lekcjach, gdzie młodzież przygotowywana jest do matury np. matematyka  

czy język polski.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że dotyczy to łączenia klas na zajęciach ogólnokształcących. Duża liczebność 

w klasach jest tylko w klasach I a w pozostałe oddziały liczą do 30 uczniów lub mniej. 

Oświadczyła, że jest to trudna praca do wykonania. Dodała, że żaden z nauczycieli nie 

występował do dyrekcji w tej sprawie. Od lat jest taka sytuacja.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto oświadczył, że Przewodniczący uważa, że taka sytuacja jest 

niezgodna z przepisami.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że liczba uczniów jest ustalana zgodnie z uchwałą. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Dyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu  

i przedstawienie aneksu do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2017/2018. 

 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda po dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie Aneksu 

Nr 1 organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 

2017/2018. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 1 do organizacji 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018. 
 

 

 

Ad.5 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska poinformowała 

członków Zarządu, że Zachodniopomorski Kurator Oświaty w Szczecinie wydał pozytywną 

opinię odnośnie aneksu na 1  do arkusza organizacji na rok szkolny 2017/2018 Zespołu Szkół 

Specjalnych w Białogardzie. Następnie zapoznała z aneksem do organizacji Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018,  

co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że na rok szkolny 

2017/2018 dokonano naboru: 

- liczba oddziałów - 12, 

- liczba nauczycieli – 23, 

- liczba uczniów - 67, w tym: w szkole podstawowej – 37, w gimnazjum – 11, w szkole 

przysposabiającej do pracy – 13, 1 oddział Szkoły Branżowej I Stopnia – 6, 

- liczba godzin dydaktycznych – 530,11, w tym: 365 obowiązkowych, 141,11 ponad- 

wymiarowych, 3 niepełnowymiarowych,  

- liczba etatów pedagogicznych – 22,3,  

- pracownicy administracji i obsługi – 6,5 etatu, w tym: 4 etatów obsługi i 2,5 etatu 

administracji. 



5 

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński poinformował, 

że po raz pierwszy został dokonany nabór do Szkoły Branżowej I Stopnia.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy szkoła zmieści się w budżecie do końca 

roku.  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński oświadczył,  

że jeśli chodzi o koszty utrzymania placówki ze względu na płace nauczycieli to szkoła 

zmieści się w budżecie. Oświadczył, że w tej chwili oczekuje na decyzję odwoławczą z ZUS. 

Wyjaśnił, że jedna nauczycielka nie otrzymała zgody na pracę w szkole w związku z czym 

wystąpiła o rentę. W I instancji nie otrzymała decyzji pozytywnej w związku z czym się 

odwołała. Jeśli będzie decyzja pozytywna to szkoła będzie musiała wypłacić odprawę 

rentową. Oświadczył, że na obecną chwilę szkole brakuje 75.000 zł plus około 22.000 zł na 

wypłacenie ewentualnie odprawy rentowej.   

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał ile dzieci jest wpisanych na obecną chwilę  

w SIO. 

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński poinformował, 

że do 10 września br. zostało wpisanych 71 dzieci.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy wpłynęły wnioski ze szkoły. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że wpłynęły wnioski w sprawie 

zwiększenia budżetu  na 74.596,16 zł i nie wiadomo, co z kwotą na odprawę rentową.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych 

w Białogardzie za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie aneksu do 

organizacji Zespołu Szkół Specjalnych na rok szkolny 2017/2018. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie projektu organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok 

szkolny 2017/2018. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Zespołu 

Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018. 

 

 

Ad.6 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska poinformowała 

członków Zarządu, że Zachodniopomorski Kurator Oświaty w Szczecinie wydał pozytywną 

opinię odnośnie aneksu nr 1 do arkusza organizacji na rok szkolny 2017/2018 Poradni 

Psychologiczno Pedagogicznej w Białogardzie. Następnie zapoznała członków Zarządu  

z aneksem do organizacji Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie  

na rok szkolny 2017/2018, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, że w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie na rok szkolny 

2017/2018 zaplanowano: 

- etatów pedagogicznych – 12,6, 

- pracownicy administracji i obsługi – 5,031, w tym: administracja 3 i obsługa 2. 

- liczba godzin dydaktycznych – 222. 

Poinformowała, że nastąpiła zmiana dotycząca lekarza zasiadającego w składzie orzekającym. 

Zmiana polega na tym, że lekarz musi być zatrudniony na umowę o pracę a nie jak 

dotychczas na umowę zlecenie.    
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Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie – Bożena Pantoł 

oświadczyła, że wystąpiła z pismem do prawnika o interpretacje ponieważ Poradnia 

otrzymała interpretacje z MEN w której jest mowa o tym, że Kuratorium naruszyło prawo  

i, że istnieje możliwość zatrudniania lekarza na umowę zlecenie, ponieważ on nie jest 

pracownikiem Poradni. W tej chwili lekarz zatrudniony jest na 1/32 etatu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy placówka zmieści się w budżecie  

do końca roku. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie – Bożena Pantoł 

oświadczyła, że Poradnia ma zabezpieczone środki finansowe na działalność dydaktyczną 

natomiast nie ma zabezpieczonych środków finansowych na nagrodę jubileuszową.  

W związku  powyższym wystąpiła z wnioskiem o zwiększenie budżetu o kwotę 12.000 zł. 

Następnie poinformowała, że zmieniły się zadania Poradni. Od 2017 roku jest duży nacisk na 

wspomaganie szkół i placówek. Poradnia w Białogardzie została wytypowana przez 

Kuratorium do udziału w Zespole Naprawczym Zachodniopomorską Oświatę. Kurator 

poleciła objęcie wsparciem ośmiu placówek z powiatu: dwie szkoły ponadgimnazjalnej  

i sześć szkół podstawowych, są to szkoły które miały najniższe wyniki. Oświadczyła,  

że pracownicy Poradni nie są przygotowani do przejęcia roli ośrodków doskonalenia 

nauczycieli bo wspomaganie szkół to jest to co kiedyś robiły ośrodki doskonalenia 

nauczycieli. Z tego zadania wynika, że pracownik musi być doradcą metodycznym i mieć 

skończone takie dokształcanie, które mówi o tym jak prowadzić wsparcie w placówkach. 

Oświadczyła, że w budżecie placówki nie ma środków na dokształcenie dla pracowników w 

powyższym zakresie.   

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze czterech członków Zarządu. 

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił, aby temat został przedstawiony przez 

Dyrektor na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie – Bożena Pantoł 

poinformowała Zarząd, że w Poradni przecieka dach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że spraw jest mu znana. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że jest przygotowywany wniosek do Sądu 

odnośnie wykonanej termomodernizacji w Poradni. Powiat będzie się odwoływał.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda dodał, że jeśli się odwołanie nie uda to od miesiąca 

stycznia 2018 roku Poradnia będzie musiał być zorganizowana w innym m miejscu.  

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze pięciu członków Zarządu. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie Aneksu Nr 1 do organizacji Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej  

w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 1 do organizacji 

Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie na rok szkolny 2017/2018. 
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Ad.7 

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie – Bożena Pantoł 

zapoznała członków Zarządu z treścią wniosku w sprawie zniżki pensum dydaktycznego dla 

dyrektora Poradni z 10 na 6 godzin, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie uzasadniła swoją prośbę.  

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska poinformowała,  

że zgodnie z Uchwałą Rady Powiatu Nr XVIII/101/2016 Zarząd Powiatu w Białogardzie 

może w uzasadnionych przypadkach na wniosek nauczyciela pełniącego stanowisko 

kierownicze, zwolnić go z obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych w całości lub w części, jeżeli warunki funkcjonowania szkoły lub placówki 

oświatowej powodują znaczne  zwiększenie zadań. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.8 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska przedstawiła 

Zarządowi opinię Kuratora Oświaty w sprawie aneksu nr 2 do arkusza organizacyjnego 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok szkolny 2017/2018, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  Poinformowała, że Kurator zakwestionował aneks 

nr 2 do arkusza organizacyjnego w którym stwierdził nieprawidłowości naruszające przepisy 

prawa polegające na braku przygotowania pedagogicznego nauczycieli zatrudnionych  

w szkole.    

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną opinią. 

 

 

 

Ad.9 

  a) Specjalista ds. środków pomocowych – Stefan Purol zapoznał członków Zarządu  

z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie,  

co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 63/2017 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 b) *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została Powiatowi 

zwiększona dotacja celowa w dziale 801– Oświata i wychowanie o kwotę 19.739,26 zł – 

załącznik nr 11, z przeznaczeniem na uzupełnieni środków na wyposażenie szkół. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przedstawioną informacją. 
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 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

   

 1) Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Podborsku w sprawie zatwierdzenia zmian 

w planie finansowym jednostki na 2017 r., co przedstawiają załączniki nr 12 i 13  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 2) Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Podborsku w sprawie wyrażenia zgody  

na zwiększenie planu wydatków na 2017 r. o kwotę 50.000 zł,  co przedstawia załącznik  

nr 14 do niniejszego protokołu. Zaproponowała zwiększyć budżet jednostki o kwotę  

w wysokości 30.000 zł. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłoszoną propozycję przez Skarbnik Powiatu 

poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodził się  propozycją Skarbnik Powiatu. 

 

 3) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia zmian  

w planie finansowym jednostki na 2017 r., co przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

  

 4) Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na zwiększenie planu wydatków na 2017 rok, co przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 5) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2017 rok, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 7) Zespół Szkół Specjalnych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2017 oraz o zwiększenie planu wydatków o kwotę 31.915,27 zł,  

co przedstawiają załączniki nr  18 i 19 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 8) Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2017, co przedstawia załącznik 

nr 20 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2017 – załącznik nr 21 oraz 

poinformowała, że powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2017.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego 

na rok 2017. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 64/2017 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2017 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10 

  a) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik  

nr 23 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r., w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

 

  b) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r.,  

co przedstawia załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej  Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r.,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Ad.11 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała Zarząd z informacją Ministra Rodziny, 

Pracy i Polityki Społecznej dotyczącą przekazania dla Powiatu Białogardzkiego kwoty  

w wysokości 99.300  zł na finansowanie w 2017 roku zadań przez Powiatowy Urząd Pracy  

w Białogardzie dot. programu aktywizacji zawodowej bezrobotnych – załącznik nr 25.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

  ** Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dniu 13 września br. 

zostało zorganizowane spotkanie w sprawie niewypłaconych wynagrodzeń grupie 

pracowników białogardzkiego szpitala. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele Spółki 

Centrum Dializa w Sosnowcu, Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie oraz 

poszkodowanych pracowników szpitala w obecności Starosty i Wicestarosty. Spotkanie nie 

przyniosło rozwiązania problemu. Centrum Dializa warunkuje wypłatę zaległych i bieżących 

wynagrodzeń podpisaniem przez pracowników porozumień powodujących rezygnację 

pracowników z dalszych roszczeń przed sądem. Pracownicy uważają, że wynagrodzenie za 

ich pracę za ostatnie dwa miesiące jest im należne zgodnie z prawem i jego wypłata nie może 

być uwarunkowana podpisaniem porozumienia pomiędzy pracodawcą a pracownikiem. 

Oświadczył, że nie zgadza się z niewypłacaniem pracownikom należnego wynagrodzenia, 

przekonując Centrum Dializa do zmiany decyzji. Aby pomóc poszkodowanym przez Centrum 

Dializa pracownikom, podjęto decyzję o wypłaceniu przez RCM zapomóg najbardziej 

potrzebującym, którzy już drugi miesiąc nie otrzymali wynagrodzeń.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie postanowił 

przygotować stanowisko do Sp. Centrum Dializa wyrażające kategoryczny sprzeciw  

w sprawie niewypłaconych wynagrodzeń grupie pracowników Szpitala w Białogardzie. 

 

 

 *** Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, czy jest możliwość wygaszenia 

trwałego zarządu części działki gruntu wokół Internatu i CEKAP-u przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił pozytywnej odpowiedzi. Dodał,  

że procedury będą trwały około pół roku. Proponuje postawienie płotu dla bezpieczeństwa 

młodzieży do czasu wygaszenia trwałego zarządu. 

Kierownik Biura Gospodarki i Nieruchomości – Łukasz Piasecki potwierdził, że jest 

możliwość przeprowadzenia wygaszenia trwałego zarządu. Do wygaszenia zarządu potrzebne 

jest przeprowadzenie podziału geodezyjnego działki.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 
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W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie 

wyraził zgodę na przygotowanie procedur w sprawie podziału działki a następnie 

wygaszenia trwałego zarządu. Następnie postanowił wystosować pismo do Dyrektor 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w celu ustalenia zabezpieczenia 

nieruchomości płotem – załącznik nr 26.   

 

 

 

 Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 
 

 

  


